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PREDMET: Namještanje natječaja za sanaciju krova na zatvorenom bazenu, 
                      Darko Žak, odgovori na vijećnička pitanja, 
                      -dostavlja se 
 
Na 19. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 19. studenog 2020. godine, vijećnik 
Darko Žak postavio je sljedeće pitanje gradonačelnici: 
 
Tko je namjestio natječaj građevinskoj tvrtci koja je sanirala krov na zatvorenom bazenu? U 
pozivu za dostavu ponuda jasno piše da nema avansnog plaćanja, a toj tvrtki je isplaćen avans 
nekoliko dana nakon što je sklopljen ugovor. 
Je li potrebno posebno istaknuti da se radi o tvrtci koja je radila na bazenima u Capragu, 
Ledenoj dvorani Zibel, stadionu NK „Segesta“? 
 
Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik Sisačko-
moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 11/13 i 13/13, 
20/17, 13/18, 18/18 i 4/20), dostavlja se sljedeći odgovor: 
 
Športsko rekreacijski centar Sisak održava sve sportske objekte u vlasništvu Grada Siska 
zakonito i prema planu. Sve tvrtke koje su angažirane za izvođenje radova su angažirane 
temeljem dosljedne i bezuvjetne primjene Zakona o javnoj nabavi. 
Poznato je da članovi HDZ-a, pa tako i vijećnik koji postavlja pitanje, ne znaju da se posao 
ugovara, a ne namješta, jer mu je kao i drugim članovima HDZ-a zakonito poslovanje strano i 
nepoznato. Za sve ugovorene i obavljene radove plaća se dogovorena cijena, a ne mito kao u 
slučaju Fimi medije i HDZ-a. Poslovanje po zakonu i poslovanje HDZ-a su bitno različiti 
pojmovi i nespojive stvari. 
 
S poštovanjem, 
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